
ДЕТСКА ГРАДИНА ГР.ЧЕПЕЛАРЕ 

П Р О Т О К О Л       №5 

Днес 01.07.2020 г. проведе заседание на Обществения съвет на ДГ 

гр.Чепеларе, съвместно с педагогическия и медицински екип на ДГ при 

следния дневен ред: 

1.Среща с родителите на децата, които през септември ще постъпят в първа 

възрастова група и поставяне на изиквания към тях. 

2.Обсъждане на възможности за обособяване на част от двора за нуждите на 

яслена група на база „Елхица“. 

2.Обсъждане на допълнителни възможности за осигуряване на безопасна 

среда, с цел запазване здравето на персонала и децата, посещаващи детското 

заведение. 

3. Разни. 

Присъстват: Гергана Трифонова,  Луиза Дишлиев,   Дияна Синьокова,  Лора 

Бошнакова и Йордана Карамитева. 

Срещата с родителите протече под ръководството на директора К.Калфова. 

Детските учители, които ще работят с децата им Емилия Минкова и Илиана 

Башова се представиха изапознаха родителите с умениеята, които децата 

трябва да имат за да се адаптират лесно при преминаване от яслената група 

или семейството към режима и  изискванията в първа градинска група. 

Наблегнаха на уменията за самообслужване, общуване, на спазване на 

определен режим. 

Елисавета Кариева - Кушева – психолог в ДГ подчерта ролята на 

родителската подкрепа за емоционалното израстване на децата и тяхното 

безпроблемно вработване в групата. Посочи възможностите за включване 

на деца и родители в кансултационната работа на специалиста. 

Елен Асимакова – логопед в ДГ изтъкна ролята на родителите и 

окръжаващата среда за говорното развитие на децата и отражението на 

нормалното говорно ръзвитие върху цялостното развитие на децата. Посочи 

възможностите на логопеда за индивидуална работа с децата за развитие и 

корекция на говора. 



Тодора Балджиева – детски учител и председател на комисията по 

безопасност на движението напомни за необходимостта от практическа 

работа за усвояване на правилата за движение по улиците и пътищата. 

Ст.сестра Снежана Дъгова наблегна на навиците за здравословно хранене, 

изтъкна предимствата на храната, приготвена в ДГ ежедневно, разнообразна 

и в съответствие с изискванията за здравословно хранене. 

Директора Калфова изтъкна добрите страни на условията в ДГ и значението 

на добрата съвместна работа между родителите и екипа на ДГ за правилното 

и бързо адаптиране на децата и тяхното израстване. Благодари на 

родителите за участието и интереса към събитието. Благодари и на екипа от 

учители, специалисти и персонал на ДГ. 

От името на присъстващите членове на ОС към ДГ Йордана Карамитева 

изрази одобрение от провеждането на тази среща и запознаването на 

родителите с екипа на ДГ, с необходимите знания и умения на децата, по 

които може да се работи в периода до постъпване в първа градинска група 

и които ще гарантират по-бързо адаптиране на децата към живота, режима 

и изискванията в детското заведение. 

По точка втора от дневния ред присъстващите членове на ОС изразиха 

одобрение от навременното провеждане на тази среща, която запознава 

родителите отдалече с учителите, които ще работят с децата. Подчертано 

беше и открития и позитивен тон на диалога с родителите и точното 

поставяне на изискванията към тях. Препоръчват тази форма на контакт с 

родителите на постъпващите деца да бъде ежегодна практика. 

Обсъден беше и въпрос, поставен от екипа на яслената група в „Елхица“, за 

обособяване на кът в двора само за децата от яслената група. При 

направеното обсъждане стана ясно, че на този етап не е възможно да се 

огради специално място. Препоръчва се да се използва ежедневно 

пясъчника и площта пред яслената група, дори и без да се огражда 

специално. Броят на децата и броят на персонала на смяна позволяват това.  

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито. 

Протоколчик: Йордана Карамитева…..П…… 

Луиза Дишлиева…..П……   Нели Зайкова…..П…..   Лора Бошнакова….П…. 


